

Huaxia South Chinese School Weekly News

Jan. 29, 2016

华夏南部中文学校的同学们，老师们和家长们，大家好！

希望刚刚过去的暴风雪没有给大家生活上带来太大的不便。上周六学校因此没有开课，也算是给我们一个难得的休息调整的机会。这周六(一月三十号)学校将正常开课。尤其是小朋友们还将进行中文课单元测验。请家长督促小朋友们做好准备，祝大家都考出好成绩！

二月六日我们将举行一年一度的农历新年庆祝活动。为此校方和家长会正在紧锣密鼓的准备当中。2月6日当天各班老师自由安排第一节课时间，或上课或排演节目。第一节课后，老师将带领同学到学校礼堂就坐。

下午三点钟春节庆祝活动将正式在大礼堂开始。今年的表演非常精彩，有比往年更多的节目，唱歌、跳舞、朗诵还有戏曲，大大小小 22 个节目(节目表见附件)。考虑到节目的数量，表演中间有一个短暂的大约 15 分钟的中场休息时间。计划表演将会在 5 点半到 6 点之间结束。

节目之后 6 点整是 PTA 给大家准备的丰盛的新年晚餐。本周六(1/30)请到 PTA 处购买春节庆祝活动的餐券：大人\$10，小孩(12 岁以下) \$5。2 月 6 日当天也允许购票，大人\$12，小孩\$7。

晚餐之后紧接着是老少咸宜的游园活动。在礼堂会放映最新国产电影，晚上 7 点餐厅有小朋友最喜欢的魔术表演，今天我们请到了魔术师 Simon Mandal。这里有他专门为我们晚会准备的网页和录音 <http://www.thesimonshow.com/yearofthemonkey> 此外还 TA 主持的各类有奖游戏。整个庆祝活动当中还穿插有大量的幸运抽奖活动，机会不容错过！

再次提及汪杰老师组织的春节壁画活动。《迎春节壁画展》是我校最受欢迎的活动之一。以下是她的要求：今年的主题是：开门大吉迎猴年。为方便大家，学校已经准备好了纸张，本周末将由老师发给学生。欢迎大家踊跃参加。要求：内容欢快、色彩鲜艳、自由发挥。可由学生独立完成，也可以全家共同作画。班级和姓名请写在正面下方。2 月 6 日学校春节庆祝会当日交给本班老师，再由老师(或 TA)交到学校办公室。

另外再次感谢以叶晶(Joyce)为首的家长会组织大家捐赠和义卖书籍后专门到中国买回来的中国经典文化书籍。上次有个别没有拿到书的小朋友，这周会一一补上。

最后需要提到的是，本周我们请到了 Marlboro Learning Center 负责人林博士 Charles Lin, PhD. 来我们学校做教育咨询讲座。他拥有十年以上经验，在学业课程设计以及咨询申请大学，帮助您的孩子进入理想好大学。讲座时间是 2:00 - 4:00，教室定在 A102，咨询请到 PTA 值班桌。暑期和秋季课程活动见附件。

讲题内容简介：

暑期课程与活动的规划

中小学到高中生的按部规划与时间安排

申请大学的评估考量与各种审核因素

如何筛选适合的大学

选修大学先修课程 AP/SAT 考试准备的策略

课外活动与社区服务

申请大学的财务规划

预祝大家新春快乐！

王剑卫

华夏中文学校南部分校

二〇一六年一月二十九日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

Hope all of you recovered well from the last week's historic blizzards. This Saturday (1/30) our school will be open at regular hour. Please be there on time. All students will have quarterly test this Saturday. So please have your kids prepared before come to the school.

We will have the most anticipated Chinese New Year celebration on 2/6. On that day, the school will still have the first class as normal schedule. The CNY celebration will start in the auditorium at 3:00PM sharp. We have total 22 performance shows this year. The number of the program is the highest in the HXSCS history, and almost double from last year. After the show the CNY dinner will held at cafeteria at 6:00PM followed by all kinds of fun activities, including Chinese movie show, raffle ticket, magician Simon Mandal - here is his special made web page and audio message dedicated to our school CNY event <http://www.thesimonshow.com/yearofthemonkey>

Our teacher, Ms. Jie Wang is holding the poster exhibition of Chinese New Year. This is one of our best traditions. Below message comes from her: This year's topic is "Open your arm and welcome Monkey year". For your convenience, the school has prepared the poster paper. The teachers will hand out to the students next week. You only have one week to do it because of snow. But that will not stop you. Requirements: happy contents, vivid colors and any imagination, not limit. Students can do it by themselves, or with friends or parents. Please write your names on your posters. Please bring them and give them to your teachers on the CNY party day 02/06.

Once again, our special thanks go to Joyce and PTA team, who has done a great job by offering all of our students a free classic Chinese book through donation. Makeup book is available for these who was missed in the last distribution.

Last but not least, we are honored to have Dr Charles Lin, the owner of Marlboro Learning Center, to give a seminar on kids education, . He has over 10 years on devising academic programs and advising college application to help students to get to good and top colleges. It will be held at A102 between 2PM - 4PM.

His summary of talk:

- Summer Program Planning
- Step-by-step Timeline from Elementary to High School
- College Admission Evaluation Criteria/Factors
- College Selection
- Strategy for AP/SAT Tests and Preparation
- Extra-Curricular Activities and Community Services
- College Financial Planning

Jianwei Wang
HXSCS
1/29/2016